
The PICkit™ 2 64/80-pin PIC18J Demonstration board is the latest 64/80-pin TQFP dem-
onstration board for evaluating Microchip Technology’s PIC18J Flash microcontrollers. It 
comes populated with a PIC18F87J10 MCU. Programming is supported through a 6-pin 
header connection to a PICkit 2 microcontroller programmer (PG164120).
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Summary

Software
The PIC18F87J10 MCU is preprogrammed with demonstration software which displays 
A/D results on the LEDs. On power-up, the PIC18F87J10 will continuously display the 
current 8 Most Significant bits (MSbs) of the A/D result on the LEDs. Varying the poten-
tiometer will change the value on the LEDs. Pressing switch S1 will change the mode to 
counting where the port connected to the LEDs is continuously incremented. Releasing 
switch S1 returns to the A/D result display.
Additional Features
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- LEDs disabled through jumper JP2 
- 32 KHz crystal and load capacitors for Timer1 operation  
- Plug-in Module (PIM) style mounting holes for connection to other boards 
- External power connection through P2. Must ensure that the voltage is in the range of 
2.7V to 3.6V when jumper JP1 is installed. Otherwise a voltage of 2.0V to 2.7V is used 
when jumper JP1 is removed. Jumper JP1 enables the on-chip voltage regulator of the 
PIC18F87J10 MCU.
 

To obtain the most recent and complete documentation for this demonstration board 
including:
- This information sheet
- Board Schematics
- Source code examples
Please refer to the following web site: http://www.microchip.com/PICkit2

Figure 1: PICkit™ 2 64/80-Pin PIC18J Demonstration Board  
Diagram (DM4120-5)



 

 

 

Мы молодая и активно развивающаяся компания в области  поставок 

электронных компонентов. Мы поставляем  электронные  компоненты  

отечественного и импортного производства напрямую от производителей и с 

крупнейших складов мира. 

Благодаря сотрудничеству с мировыми поставщиками мы осуществляем 

комплексные и плановые поставки   широчайшего   спектра электронных 

компонентов. 

Собственная  эффективная  логистика и склад в обеспечивает надежную 

поставку продукции в точно указанные сроки по всей России. 

Мы осуществляем  техническую поддержку нашим клиентам и 

предпродажную проверку качества продукции. На  все поставляемые продукты 

мы предоставляем  гарантию . 

Осуществляем поставки продукции под контролем ВП МО РФ на 

предприятия военно-промышленного комплекса  России , а также работаем в 

рамках 275 ФЗ с открытием отдельных счетов в уполномоченном банке. Система 

менеджмента качества компании соответствует требованиям ГОСТ ISO 9001.  

Минимальные сроки поставки, гибкие цены, неограниченный 

ассортимент  и индивидуальный подход к клиентам являются основой для 

выстраивания долгосрочного и эффективного сотрудничества с предприятиями 

радиоэлектронной промышленности, предприятиями  ВПК и научно-

исследовательскими  институтами России. 

С нами вы становитесь  еще успешнее! 

 

 

 

 

 

Наши контакты: 

Телефон: +7 812 627 14 35 

Электронная почта: sales@st-electron.ru 

Адрес: 198099, Санкт-Петербург,  

Промышленная ул, дом № 19, литера Н,  

помещение 100-Н Офис 331 
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